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Sak 1 – Kantinekultur 

Stine orienterer om kantinekultur som har vært i høst. Vært flere elever som har meldt i fra 

om negative måter de har blitt bortvist fra bord på. Elevrådsstyret og ledelsen ommøblerte i 

kantina i høst. Langbord ble delt opp, samt vært økt fokus på hyggelige og inkluderende 

aktiviteter i gamle kantina. Skolen ønsker å få i gang en kantinekomite, men få elever som 

melder sitt engasjement. Vært en gruppe i sosiologi som har forsket på kantinekultur, og 

kommet med konkrete forslag til hva som kan forsøkes.  

 

Elever har også ønsket seg felles lunsjer, at det ikke er delt mellom studiespesialiserende og 

yrkesfag.  

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

SMU-elever informerer om at det oppleves at det har roet seg noe i kantina med tanke på 

plassering, spesielt for vg1. Flere elever bruker i dag gamle kantina. SMU positive til å 

opprette en kantinekomite som kan se på både plassering og felles lunsjtider. Skolen positive 

til å blande linjene mer i lunsjene, men utfordringer i forhold til timeplan, verkstedtid, 

idrettshall, valgfag og lignende.  

 

Tiltak vi iverksetter: 

- Stine undersøker med gruppe fra sosiologi om de ønsker å være med i en 

kantinekomite. 

- Ta det opp i avdelingsvise elevråd som skal være i uke 49. Høre med yrkesfag hva 

de tenker, da de har lunsj tidligst, men har lengre skoledag enn studieforberedende.  

- Rektor undersøker hva som er teknisk mulig å få til. Kan være mulig å se på 

lunsjinndeling trinnvis.  

 



Sak 2 – Tiltak skolemiljø – hva er status? 

Kontinuerlig fokus hos skolen ift å jobbe med skolemiljø. 

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Skolen har ansatt en ekstra ressurs for å trygge elever knyttet til aktive 9a-saker. Så langt vært 

et positivt tiltak med god effekt.  

 

Fadderordning iverksatt.  

 

Tiltak vi iverksetter: 

- Ekstra ansatt har foreløpig varighet frem til juleferien. Behovet evalueres 

fortløpende med skolens ledelse.  

Sak 3 – Annet 

I kantina kan man i dag få to frokosttilbud, havregrøt og musli (på ulike dager) Elever savner 

havregrøt som fast frokosttilbud. Musli dyrere, havregrøt er enkelt for skolen å organisere.  

Elever ønsker mikrobølgeovn i G-blokk, og flere toastjern i kantina.  

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Den nye frokostordningen skal evalueres på nyåret.  

 

Tiltak vi iverksetter: 

- Thomas følger opp ønske om mikrobølgeovn på avdelingsvis elevråd i uke 49. 

- Jasmine undersøker muligheten for flere toastjern. 

 

 


